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Vážení spoluobčané, 

zdravím vás srdečně v předvánočním čase. 

 
Co se událo 
Adventní koncert, rozsvícení stromečku na návsi a mikulášský rej pro děti 
Na tomto místě bych ráda poděkovala všem, kteří se podíleli na přípravě a zdárném průběhu výše uvedených 
akcí. Děkuji všem mladým umělcům a dětem z mateřské školy a jejich pedagogům a vedoucím za milá 
vystoupení v kostele, děkuji našim hasičům za výborné občerstvení před kostelem, o které je každoročně 
velký zájem. Děkuji rodině Hajšmanových za dodání stromečků na výzdobu kostela a stromečku na náves, 
který jsme po absolvování světluškové cesty rozsvítili. Děkuji zastupitelům a děvčatům z výboru pro 
občanské záležitosti a všem kamarádům, kteří pomohli nejen s přípravou adventního koncertu a setkání na 
návsi, ale též jim děkuji za mikulášskou zábavu, která se konala hned týden po koncertu. 
Tyto akce se tradičně konají v adventním čase, který je pro všechny dost náročný, protože všichni se chceme 
na Vánoce co nejlépe připravit, nakoupit dárky, uklidit, napéct cukroví atd. A proto je potřeba poděkovat těm 
dobrovolníkům, kteří ve svém volném čase připraví pěknou akci pro své spoluobčany. 
 
Zasedání zastupitelstva obce – 17.12. 
Zastupitelé na svém posledním zasedání schválili: 

1) rozpočet obce Seč na rok 2024 jako schodkový – příjmy 6250 tisíc korun, výdaje 10 450 tisíc korun, 
schodek ve výši 4 200 tisíc korun je kryt prostředky na účtech obce. Zastupitelstvo schvaluje rozpočet 
s těmito změnami oproti zveřejněnému návrhu: 

- přesun částky 500 tisíc korun z § 3412 6xxx Sportovní zařízení v majetku obce na § 3631 6xxx 
Veřejné osvětlení  

- přesun částky 100 tisíc korun z § 2321 6xxx Odvádění a čištění odpadních vod a nakládání s kaly na § 
3631 6xxx Veřejné osvětlení 

- přesun částky 100 tisíc korun z § 2321 6xxx na § 3341 6xxx - Rozhlas.  
Tyto změny nemají vliv na výši schodku.  
Zdůvodnění změn: Plánovaná akce „Úprava veřejného osvětlení v Seči“ bude dokončena a financována v roce 
2024. V rámci této akce je řešena i úprava části veřejného rozhlasu. 
 
2) střednědobý výhled rozpočtu obce Seč na roky 2025 – 2027. 
3) rozpočet Mateřské školy Seč, příspěvkové organizace na rok 2024 a Střednědobý výhled mateřské školy na 
roky 2025-2026.   
4) přílohy č. 4 a 5  ke smlouvě se Západočeskými komunálními službami, a.s. pro rok 2024. 
5) výši vodného v obci Seč pro rok 2024 ve výši 68,-Kč/m3, pevná složka ve výši 537,60 Kč, vše včetně 
12%DPH. 
6) smlouvu o zajištění pečovatelských služeb s Charitou Blovice v roce 2024 za částku 8000,-Kč ročně. 
7) smlouvu se společností Nevajgluj, a.s. , která bude přispívat obci na úhradu nákladů spojených s úklidem 
veřejných prostranství. 
8) veřejnoprávní smlouvu s Mikroregionem Úslava o poskytnutí dotace na dofinancování projektu Pořízení 
stanů a setů Mikroregionu Úslava ve výši 2988,71 Kč.  
9) převod majetku Mikroregionu Úslava, pořízeného v letech 2016 a 2018 do majetku obce. 
10)rozpočtové opatření č. 7/2023 
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Co nás čeká 
 
Silvestrovský ohňostroj 
Ano, už jen pár dnů nás čeká do posledního dne v roce. V 19:00 hod bude na našem hřišti odpálen tradiční 
ohňostroj. Děkujeme všem, kteří posíláte a nosíte příspěvky na tuto tradiční podívanou. Děkujeme za 
jakýkoliv příspěvek, který donesete do kanceláře obecního úřadu, nebo zašlete na účet obce číslo:  
734103359/0800, do zprávy pro příjemce napište své jméno a slovo „ohňostroj“ Všem dárcům předem 
děkujeme. 
 
Ostatní záležitosti naší vesnice  
 
Poplatky za odpady v roce 2024 
Navzdory tomu, že bude obec na svoz a likvidaci odpadů vydávat v příštím roce opět víc prostředků a to 
mimo jiné i z důvodu zvýšení sazby DPH, rozhodli se zastupitelé zachovat pro rok 2024 cenu za litr odpadu 
stejnou jako v letošním roce, tj. 0,80 Kč/litr nádoby 
Poplatek za různé typy popelnic a četnost svozů jsou uvedeny v tabulce. Podle vyhlášky je splatnost poplatku 
do 30.6. 2024. I letos je možné se individuálně domluvit na splátkovém kalendáři tak, aby byl poplatek do 
konce prvního pololetí zcela zaplacen. Poplatek můžete uhradit buď přímo v hotovosti v kanceláři obecního 
úřadu, nebo poslat na účet obce č. 734103359/0800. Jako variabilní symbol uveďte číslo domu a do zprávy 
pro příjemce příjmení, počet svozů a velikost popelnice, 
příklad: v.s. 4, zpráva pro příjemce: Chytrá, 40/120 
Do konce ledna si přijďte vyzvednout známku na popelnici a to i v případě, že v lednu poplatek nezaplatíte. 
 
Prosím, poplatek ZAPLAŤTE až po 1.1.2024 – NE DŘÍVE.  
Letošní známky platí až do konce ledna 2024 
V případě, že se v průběhu roku odstěhujete, zaplatíte poplatek pouze do výše uskutečněných vývozů, 
případně si můžete požádat o vrácení přeplatku. 
 

Počet svozů v roce Kč za 110 l Kč za 120 l Kč za 240 l 
12   (1x za měsíc)    1056,-    1152,- 2304,- 
26   (1x za 14 dnů)    2288,-    2496,- 4992,- 
40   ( kombinovaný svoz)    3520,-    3840,- 7680,- 
52   ( 1x týdně)    4576,-    4992,- 9984,- 

Minimální roční poplatek pro chataře činí 576,-Kč. 
 
Jen ještě pro představu uvedu pár čísel týkajících se odpadů: 
V roce 2023 jsme za likvidaci odpadů zaplatili: 
Svoz popelnic z domácností + kontejnery před kostelem………….303.109,35Kč 
Svoz tříděného odpadu………………....……………………..........135.543,46Kč 
Likvidace bioodpadu -  odhad. včetně mzdy zaměstnance)……         30.000,- Kč 
Svoz nebezpečných odpadů…………………………………………...9.540,- Kč 
Celkem……………………………………………………………...478192,81Kč 
 
Od občanů a majitelů rekreačních objektů jsme vybrali celkem : 283.526,-Kč. Za vytříděný odpad jsme 
obdrželi od společnosti Eko-kom 79.110,50 Kč.  
 
Svoz odpadů v 1 týdnu nového roku 
Vzhledem k tomu, že 1. leden, tedy Nový rok vychází na pondělí, budou se popelnice vyvážet v úterý 
2.1. 
 
Nové stanoviště kontejnerů u mateřské školy 
Jak jste si jistě všimli, dočkali jsme se po mnoha průtazích a potížích nového, částečně krytého místa pro 
kontejnery u mateřské školy. Jsme rádi, že se podařilo tuto akci dotáhnout do konce. Od zdi školky zmizely 
volně stojící kontejnery, do věčně otevřených kontejnerů na papír už nám neprší a ani nedochází k jejich 
poškozování manipulací po nerovném travnatém povrchu. Na tuto akci s názvem „Vybudování částečně 
zastřešeného místa pro kontejnery na sběr tříděného odpadu“ jsme obdrželi dotaci Plzeňského kraje z PSOV 
PK 2022 ve výši 100.000,-Kč. Obec doplácela 99.013,02 Kč. 
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Kronikář obce 
Jak všichni jistě víte, je povinností obce vést obecní kroniku. Od roku 2019 pořizuje zápisy do kroniky 
Markéta Parouzová. Vzhledem k tomu, že Markéta již nebydlí v Seči, je pro ni stále obtížnější zachytit 
všechny důležité okamžiky ze života obce a proto k datu 31.12.2023 jako kronikářka obce Seč končí. Na 
začátku prosince jsme se zúčastnili soutěže kronikářů, kterou pořádal Odbor regionálního rozvoje Plzeňského 
kraje a které se zúčastnilo přes 40 kronikářů. I přesto, že jsme se neumístili tzv. na bedně, nemusíme se za 
naši kroniku vůbec stydět. Chtěla bych Markétě za pěkné vedení obecní kroniky moc poděkovat. Přála bych 
jí, aby svůj talent a při psaní kroniky nabité zkušenosti nezahodila a mohla je využít i v budoucnu třeba ve 
svém současném bydlišti.  
Nyní je však mou povinností sehnat nového kronikáře, nebo kronikářku. Prosím, kdo z řad našich občanů 
by měl zájem pokračovat ve vedení kroniky, nechť se v průběhu ledna přijde domluvit na obecní úřad. 
Práce kronikáře je samozřejmě placená. Se zájemcem bude uzavřená dohoda o provedení práce. Snažíme se 
maximálně s kronikářem spolupracovat, ať už poskytováním informací o událostech v obci a všech podkladů, 
kontrolou textů ještě před jejich zanesením do kroniky, tak i poskytnutím odborných školení.  
Požadujeme pouze pěkný čitelný rukopis, zájem o dění v obci a chuť spolupracovat s obcí a podílet se na 
zachycení života v obci pro budoucí generace. Kronikář či kronikářka může uplatnit i výtvarné nadání při 
zdobení kroniky vkusnými malbami, případně mohou na kronice pracovat dva kronikáři – jeden píše, druhý 
maluje. Není to však nutností. 

Reakce SDH Seč na článek v seteckých novinách 
Rád bych reagoval na článek „Ukončení činnosti zásahové jednotky sboru dobrovolných hasičů“ z 
listopadových seteckých novin. 
Už nadpis článku je zavádějící a mylný. Něco takového jako „zásahová jednotka sboru dobrovolných hasičů“ 
nikdy neexistovalo a ani v budoucnu existovat nemůže. Tento pojem není v zákoně o požární ochraně 
definován, tudíž je to nesmysl.  Správně má být „zásahová jednotka sboru dobrovolných hasičů obce Seč“. 
Uznávám někomu to může přijít jako slovíčkaření, ale právě slovo „obec“, je v kontextu článku to 
nejdůležitější. Sdružení dobrovolných hasičů (SDH) je totiž zájmový spolek jako každý jiný (např. TJ Sokol, 
myslivci..). 
Zásahovou jednotku zřizuje obec a zpravidla všichni členové jsou členy nějakého SDH, a může to být člen 
jakéhokoliv SDH bez omezení. Píši může být, protože členem zásahové jednotky obce může být i nečlen 
SDH, tudíž kdokoliv, komu není lhostejná ochrana obce. A to samé platí i pro pozici velitele a zástupce 
velitele.  
Jak jsem sdělil na schůzi v červenci tohoto roku, “pokusím se mezi členy SDH Seč najít náhradu za 
rezignujícího velitele a zástupce velitele”. Toto se mi bohužel nepovedlo a ani finanční nabídka obce nevedla 
k řešení této situace. Co se týká řadových členů zásahové jednotky, tam problém nikdy nebyl a původní velitel 
a zástupce velitele, zůstali řadovými členy zásahové jednotky. 
Na schůzi jsem navrhl, že v případě mého neúspěchu v hledání nového velitele a zástupce, osloví paní 
starostka občany obce, zda by o funkci velitele a zástupce nebyl zájem. Tuto informaci v článku postrádám, 
ale pevně věřím, že se tak stalo. Pak nezbývá nic jiného a obec je ze zákona povinna tuto situaci vyřešit tím, 
že se na zajištění požární ochrany obce Seč domluví se zásahovou jednotkou jiné obce. 
Ještě k funkci velitele a jeho zástupce. Jedná se převážně o administrativní funkce, něco jako starosta obce. 
Velitel je zodpovědný za činnost jednotky stejně, jako starosta obce za činnost zastupitelstva. Někdo by mohl 
říci, že je to manažerská funkce. A je tomu tak, v případě, že si velitel do zásahové jednotky vybere spolehlivé 
lidi, je od velitele požadováno primárně provádět pravidelná školení jednotky, vést evidenci a vysílat členy na 
pravidelná odborná školení. V případě zásahu také nemusí být fyzicky přítomen, pokud ostatní členové 
jednotky plní svěřené úkoly dostatečně, pak jen v centrální evidenci vyplní zprávu o zásahu. 
To je vše, co jsem k článku chtěl doplnit, aby byl fakticky správný. 
 
P.S. SDH Seč pokračuje dál. Našim malým hasičům se daří skvěle a vozí medaile ze závodů 
Tomáš Fiala 
Starosta SDH Seč a řadový člen zásahové jednotky sboru dobrovolných hasičů obce Seč   
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Tak tedy ještě pár slov k požární ochraně obce…. 
Pokud článek o konci zásahové jednotky mylně vyzněl jako konec SDH, prosím, přijměte mou omluvu 
a podrobnější vysvětlení situace. 
Abychom zacházeli s pojmy zcela správně, uvádím, že správný název výše jmenované jednotky požární 
ochrany je: Jednotka sboru dobrovolných hasičů obce, ve zkr. JSDHO. Slovo „zásahová“ jsem nesprávně 
použila proto, že je to jednak zvykem a jednak toto slovo vystihuje, co taková jednotka vlastně dělá. Ano, 
zapomněla jsem na to podstatné a to je slovo „obec“ v názvu tohoto útvaru. A to byla chyba, za to se 
omlouvám. Jak uvedl pan starosta Tomáš Fiala, je povinností obce takovou jednotku na svém území zřídit, 
poskytovat jí prostředky a udržovat ve stavu schopném zásahu při řešení krizových situací.  
Rovněž je pravda, že členové a velitel této jednotky nemusí být členy zájmového spolku SDH. Nicméně, bývá 
to zvykem a to hlavně z praktických důvodů. Jak JSDHO, tak zájmový spolek většinou používají a využívají 
společné prostředky, např. hasičskou zbrojnici, auto, stříkačku a některé další vybavení, o které se společně 
s obcí starají. Zároveň členové SDH mají zkušenosti a znalosti, které úplný laik nemá. Z těchto důvodů bylo 
naším primárním zájmem, aby zejména velitel a jeho zástupce byli z řad členů SDH. Oslovili jsme i některé 
občany, kteří by, dle našeho úsudku, byli schopní tuto funkci vykonávat. Na schůzku, která se týkala zajištění 
požární ochrany, byli pozváni jak SDH, tak i široká veřejnost. Po té, co nám bylo sděleno, že z řad SDH nikdo 
nechce vykonávat funkci velitele JSDHO a nepochodili jsme ani u nečlenů SDH, obrátila jsem se na starosty 
okolních obcí. Na začátku prosince proběhlo jednání s vedením SDH Želčany – Chouzovy, kteří nám nabídli 
jako jediní z oslovených svou pomoc se zajištěním požární ochrany v Seči. 
Vážíme si toho, že nám želčanští-chouzovští hasiči svou pomoc nabídli, ale ještě než uzavřeme veřejnoprávní 
smlouvu s obcí Chválenice a schválíme zrušení naší setecké jednotky, rádi bychom znovu nabídli finanční 
odměnu veliteli jednotky z řad našich občanů bez ohledu na členství v zájmovém spolku SDH Seč, neboť ani 
za nabízenou vyšší částku nechce nikdo z řad SDH funkci velitele přijmout. Naše jednotka má v současné 
době 11 členů, je tedy obsazená, jen není určen velitel a jeho zástupce. Hledáme člověka, ochotného naučit se 
nové věci, věnovat se problematice požární ochrany a vést jednotku. Funkce velitele obnáší povinnosti, které 
nelze obejít. Patří mezi ně účast na pravidelných cvičeních a školeních, proškolování členů jednotky, vedení 
evidence jak jednotlivých školení, tak zásahů, atd. v rozsahu určeném pro příslušnou kategorii jednotky 
požární ochrany. Naše JSDHO patří do kategorie JPO V. Velitel komunikuje s obcí předkládáním požadavků 
na funkční materiálové vybavení jednotky, které je povinné pro danou kategorii. Dále velitel komunikuje 
s HZS kraje. Nesdílím názor, že by velitel JSDHO byl pouhým úředníkem jako starosta obce a že by bez 
vážných důvodů mohl chybět u zásahu. On je ten, kdo zodpovídá, především díky svým znalostem a 
kvalifikaci, za činnost jednotky při zásahu, zajištění bezpečnosti svých lidí a spolupráci s ostatními 
jednotkami na místě zásahu a komunikaci s velitelem zásahu. To, že práce hasičů v případě zásahu je jedna 
z nejnebezpečnějších činností, snad ani nemusím zdůrazňovat. Proto jsou kladeny zvýšené nároky na 
proškolení velitele a jeho způsobilost. Samozřejmě v době nepřítomnosti jej zastupuje jeho zástupce, kterým 
bývá v jednotce naší kategorie zpravidla velitel družstva. Vzhledem k tomu, že funkce velitele jednotky je 
časově náročná i bez zásahů, je pochopitelné, že tuto funkci již nelze vykonávat pouze na bázi dobrovolnosti 
ve svém volném čase a zadarmo. 
 
Úřední hodiny v závěru roku 
Ve středu 27.12. bude obecní úřad uzavřen. Úřední hodiny budou až po Novém roce, ve středu 3.1. 2024. 
 
Závěr:  
Moji milí spoluobčané, přeji vám všem příjemně prožité vánoční svátky, plné klidu a pohody a v novém roce 
2024 hodně zdraví, štěstí a osobních i pracovních úspěchů. 
 
vaše starostka 
Helena Chytrá 
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